
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 15. september 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIV alm. del

Spørgsmål 179
Ministeren bedes redegøre for, hvad status er på omlægningen til det nye ad-
ministrative system, som professionshøjskolerne skulle overgå til, samt rede-
gøre for hvorfor professionshøjskolerne har oplevet krav om effektiviseringer
som rene besparelser på administrationen og herunder mener ministeren, at
det er i orden, at uddannelserne tvinges til at spare på administrationen, og
ikke får det nye system? Hvordan forestiller ministeren sig, at uddannelserne
skal blive ved med at spare på administrationerne - uden at det forringer kvali-
teten af uddannelserne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rosa Lund (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 22. september 2014.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rosa.Lund@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Prehn
formand

1/1

Uddannelses- og Forskningsudvalget 2013-14
FIV Alm.del  Spørgsmål 179
Offentligt


